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PRODUCT SPECIFICATION

产品规格书

DESCRIPTION： LED Light box

产品名称: LED灯箱

MODEL NO:

产品型号: AF12A

Shanghai Edgelight Industry Co.,Ltd.

TEL:+86-21-64412288

FAX:+86-21-64412266

E-mail: info@edgelight.com
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1.Picture of real products 产品图片
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2. Dimensions 机械尺寸 (mm)

Notes 说明

1.Size can be customized

尺寸可定制

2. All dimension units are millimeters.

所有尺寸单位均为毫米

3. All dimension tolerance is ±0.5mm otherwise additional statement.

除非另有说明，否则所有尺寸的公差是±0.5mm
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3. Frame Assembly 外框组装

1. Frame profile 外框型材

2. LGP 导光板

3. Front plate 面板

4. Backplate 背板
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4. Features 产品特性

The magnetic type series light box adopts the magnetic sticker design to firmly hold the picture together with the

light box. The light box panel is equipped with iron pieces and the profile has high magnetic. Since the panel has a

magnet, the panel can be sucked on it, and is often used in shopping malls, supermarkets, banks, wedding photo

studios, elevators, subways, stations, exhibitions.

磁开式系列灯箱，采用磁贴式设计把画面跟灯箱牢牢地紧贴在一起，灯箱面板上安装有铁片，型材上有高磁。由于

面板带有磁铁，所以面板就就可以吸在上面，常用于商场、超市、银行、婚纱影楼、电梯、地铁、车站、展览等。

※Magnetic type light box

磁开式灯箱

※Packaging: bubble bag, cartons, plus plywood frame for seafreight

包装方式：气泡袋、纸箱，海运另加胶合板木框

※Structure: the Edgelight LGP, aluminum frame

结构：采用 Edgelight导光板，铝框外框

※Frame color: oxidated alloy aluminum, other colors can be customized

外框颜色：氧化铝合金，需其他颜色可通过电泳、喷涂、烤漆等工艺定做

※Easy installation, safe and simple to use

安装简单、使用安全、简便

※Visible surface: single

可视面：单面

※Voltage: DC voltage 12/24V

电压：直流电压 12/24V
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5.Size parameters 尺寸参数

6. Safety Notice for Using 安全使用注意事项

※Before starting use of the light, please check if the light was damaged during transportation.If any damage

shown, please Do not install or use it.

在使用之前，需确认产品在运输中有没有被损坏，若有损坏就不能安装使用

※Any maintenance should be performed by trained professionals only.

不要尝试自己维修，只能由专业工程师去维修

※Keep packaging material away from the reach of children and pets. Risk of suffocation!

包装材料要远离小孩，防止小孩玩弄导致窒息

※Caution. The packaging contains small parts that may be swallowed by children.

防止产品小的配件被小孩吞食

※Never leave children unattended in the vicinity of the lights and do not allow them to play with electrical

devices.

让小孩远离产品，更不要让小孩接触带电设备

※Try to avoid looking directly in the LED beam-especially for extended periods of time. Do not shine the LED

light in another person's eyes.

避免长时间直视LED的发光面，不要用反射的LED的光去照射别人的眼睛
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※Never cover the lights by other objects while using it.

不要在工作中的产品上覆盖任何物品

※Never allow the light to come into contact with open flames or external heat sources.

产品要远离明火或高温物体

※The products need to re-repair inspection or special treatment of retirement after

service time.

产品过了使用期限，需要重新维修检查，或报废处理


